
Jegyzőkönyv 

 

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és 

Környezetvédelmi Bizottsága nyílt ülésén.  

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2024. március 25. napján 9:00 órakor 

 

A Bizottság részéről megjelentek: 

Kracson Norbert bizottsági elnök 

Palicz István bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Petercsák Pál bizottsági tag 

Virág Béla bizottsági tag 

 

Az ülésről távol maradtak: 

         Schweitzer Tamás bizottsági tag 

         Deutsch Eszter bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Kőrösi Ádám a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatója 

 

Jegyzőkönyvvezető: Czink Bianka 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 5 tag jelen van. 

Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi ponttal kapcsolatban, és 
kérte az Egyebek napirendi pont felvételét. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 

Tekintettel arra, hogy további javaslat, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök javasolta a módosított napirend elfogadását. 



S z a v a z á s : az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 

tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint. 

 

 

 Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2023. évi működéséről 

szóló beszámolójának elfogadására 
Előterjesztő: Kőrösi Ádám igazgató 

2. Egyebek 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: javasolta, hogy Schweitzer Tamás bizottsági tag 

távollétében Palicz István bizottsági tag legyen a jegyzőkönyv-hitelesítő.  

 

Tekintettel arra, hogy egyéb javaslat nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta a jegyzőkönyv-hitelesítőjének megválasztására vonatkozó javaslatát. 

 

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 

tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – a javaslatot elfogadta, miszerint Palicz István 

bizottsági tag kerüljön megválasztásra a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 

 

1. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2023. évi működéséről szóló 

beszámolójának elfogadására 

 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megkérdezte Kőrösi Ádám igazgató urat, hogy van-e 

szóbeli kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Kőrösi Ádám igazgató: kiegészíteni való nem volt, amennyiben vannak kérdések, szívesen 

válaszol rájuk. 

Kérdések, vélemények következtek. 

Palicz István bizottsági tag: megkérdezte, hogy a pumpapálya hogyan működik, és mi a 

pályának a lényege. 

Kőrösi Ádám igazgató: a pálya lényege, hogy az ember gyakorlatilag tekerés nélkül, kerékpár 

segítségével tud végigmenni rajta.  

Pasztorniczky István bizottsági tag: megkérdezte, hogy a játszótér felújítása megkezdődött-

e már, amennyiben igen, mikor fog befejeződni. Azt szeretné tudni továbbá, hogy a tanösvény 

miért nincs nyitva, és a Kopaszka hozzátartozik-e a tanösvényhez. 

Palicz István bizottsági tag: nemsokára elindul a híd, mint működőképes, új elem. 

Megkérdezte, hogy van-e arra elképzelés, hogy ha valaki eljut a Torzsás útig, és onnan 

libegővel felmegy bobozni, majd átmegy a Szárhegyre, aztán a Várhegyre, esetleg lemegy a 

Látógatóközpontba, onnan hogyan jut vissza a Torzsás útra, mert valószínűleg ott parkol az 

autója. Körülbelül ez 6 km távolságot jelent. 

Kőrösi Ádám igazgató: lehetséges megoldás, hogy egy-két buszjárat be legyen iktatva mind a 

két oldalon, amelybe bele tartozik a Torzsás út 25. szám is. Több információs pont kerül 



kialakításra, valamint a kollégák is nyújtanak majd információt az élményelemekhez való 

könnyebb eljutás kapcsán. Különböző időpontokkal megjelölt listájuk van összeállítva arról,  

hogy például mi az az utolsó időpont, amikor a látogató még részt vehet valamelyik élményelem 

kipróbálásában. A tanösvénynek 13 állomása van, nem a Kalandparkból indul, az év minden 

napján üzemel, látogatható és bejárható. A játszótérrel kapcsolatos engedély megjött, az 

engedély 3 évre szól. 

Virág Béla bizottsági tag: a Nemzeti Összetartozás Hídjához kapcsolódóan azt szeretné tudni, 

hogy milyen díjszabások várhatóak, továbbá lesz-e valamilyen kedvezmény a sátoraljaújhelyi 

lakosoknak, vagy a regisztrált szálláshelyen lévő látogatóknak, illetve a híd használata lesz-e 

létszámhoz vagy időponthoz kötve. 

Kőrösi Ádám igazgató: a híd alapműködéséhez tartozik, hogy egyszerre, összesen 300 fő 

tartózkodhat rajta. Ez zónákat fog létrehozni a hídon, lesznek majd beléptetőkapuk, mind a két 

oldalon, amelyeken számlálók is lesznek. A csoportok érkezését a hídmesterek fogják 

koordinálni. A jegyárat 5.000,- Ft-ban szeretnék meghatározni, amellyel a látogató korlátlanul 

jöhet-mehet a hídon. Mind a két hídfőnél lesz jegyárusító automata, továbbá pénztár is fog 

működni, vis maior helyzet fennállása esetén. 

Virág Béla bizottsági tag: azt szeretné tudni, hogy ha valaki kilép a hídról, és megnézi a várat, 

majd visszajön a hídhoz, akkor újra meg kell-e vásárolnia a jegyet. 

Kőrösi Ádám igazgató: ebben az esetben új jegyet kell vennie. A kedvezményekkel 

kapcsolatban folyamatos az egyeztetés, az újhelyi lakosok számára 25-30%-os kedvezményt 

szeretnének biztosítani, továbbá a helyi szálláshelyekkel is folyamatos a kooperáció. 

Palicz István bizottsági tag: a jegyárral kapcsolatban biztos lesz még egyeztetés, hogy mi 

lenne a legjobb megoldás. A híd nyitásakor lehetne nyitási kedvezmény, azonban biztos, hogy 

tömeg lesz. Saját tulajdonú buszokkal lehetne lehetőséget teremteni arra, hogy a látogatókat 

visszajuttassák a kiindulási helyükre. Terjedelmes, informatív és tartalmas anyagnak tartja a 

beszámolót. Az igazgatói munka teljes embert kíván, összetett munkával jár. Sok erőt, kitartást 

és egészséget kíván igazgató úr munkájához. Véleménye szerint az árak terén mértéket kell 

tartani, nem szabad túlzásokba esni. Egy dolgot venne ki a beszámolóból, azt, hogy az 

Önkormányzat ne támogatóként vagy szponzorként jelenjen meg, hiszen az Önkormányzat a 

tulajdonosa a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpontnak. 

Pasztorniczky István bizottsági tag: sok erőt és kitartást kíván igazgató úr munkájához. 

Számos kérdése van még, például hogy lesz-e a hídnak próbaüzeme, továbbá a híd elnevezése 

is kérdéses, Üveghíd vagy Nemzeti Összetartozás Hídja lesz-e, de ezek a későbbiekben ki 

fognak derülni. 

Kracson Norbert bizottsági elnök: zárszóként szeretné elmondani, hogy reményei szerint 

sokkal nagyobb bevétellel fognak tudni számolni majd a jövőben. A bevétel nagyságrendileg 

megsokszorozódott, azonban a kiadások is megnövekedtek, például a váratlan meghibásodások 

miatt. A jegyár még valóban kérdéses, meg kell keresni a legjobb megoldást. Lehetne órában 

vagy percben meghatározni, hogy mennyi ideig lehet tartózkodni a hídon, és aki több időt 

szeretne eltölteni rajta, az többet is fizetne, ezáltal pörgősebb lehetne a híd látogatása is. 

Kitartást és jó munkát kíván igazgató úrnak. 



Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 

2023. évi működéséről szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.  

S z a v a z á s :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5 

tagja, 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága 

10/2024. (III.25.) határozata  

a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2023. évi működéséről szóló beszámolójának 

elfogadásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 

2023. évi működéséről szóló beszámolóját az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.  

2. Egyebek 

Kracson Norbert bizottsági elnök: megjelent a ,,Tiszta Magyarország” pályázat, amelyre a 

helyi önkormányzatok és a civil szervezetek is pályázhatnak. A pályázat legfőbb célja az, hogy 

az illegális hulladéklerakás megszüntetésre kerüljön. Érdeklődik, hogy az önkormányzat 

beadta-e ezt a pályázatot, továbbá milyen főbb elemekből épül fel, úgy tudja, hogy más jellegű 

eszközök beszerzését is támogatják, nem csupán azt, hogy a szemét felszedésre kerüljön. 

dr. Terdik Sándor jegyző: természetesen benyújtásra került a pályázat. Nagyszabású program 

lesz, és nem csak a meglévő hulladék eltávolítására irányul, hanem az illegális hulladéklerakás 

megelőzésére is, tehát lehet pályázni kerítésépítésre, kamerák telepítésére, olyan fizikai és 

digitális eszközök beszerzésére, amelyekkel megakadályozható az illegális hulladék 

újratermelődése. A városban kerítések és újabb kamerarendszerek lesznek kiépítve a 

legszükségesebb helyeken, amennyiben a pályázat pozitív elbírálásban fog részesülni. A 

támogatás maximális összege 75 millió forint, a minisztérium azt a tájékoztatást adta, hogy a 

helyi önkormányzatok előre lesznek sorolva a pályázat elbírálása során. 

Petercsák Pál bizottsági tag távozott az ülésről 09:33 perckor. 

Palicz István bizottsági tag: bizonyos házak és lakások előtt zöldhulladék van zsákokban 

kihelyezve, amelyek rontják a város összképét, azonban a zöldhulladék elszállításának 

időpontja 2024. április 7-én lesz, véleménye szerint erre a napra kellene időzíteni a zsákok 

kihelyezését, előtte felesleges. A városban sok szemetet lát, fontos lenne ez ellen fellépni, hogy 

Sátoraljaújhely tiszta város és vonzó úticél legyen az idelátogatók számára. Bízik benne, hogy 

pozitív lesz a pályázat elbírálása. 

 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, felvetés nem hangzott el, Kracson Norbert bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját, és az ülést 09:40-kor bezárta. 



 

 

K.m.f. 

 

Schweitzer Tamás 

Jegyzőkönyv-hitelesítő 

távollétében: 

 

 

Palicz István sk. 

bizottsági tag 

Kracson Norbert sk. 

Bizottsági elnök 

 

 

 

 


